
DE.4. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE mR, SOBRE LA CARRETERA DE LA
RÀPITA AL POBLE NOU.

A l’any 2014 i després a l’any 2017, ja es deia que la carretera de la Ràpita al Poble
Nou del Delta era una prioritat. Al setembre del 2018, novament, es va presentar una
moció impulsada per la plataforma que es va formar. Al novembre del 2018, Més
Ràpita novament va presentar una moció, principalment per definir el passat al ple de
la Diputació, la moció presentada es va aprovar per tots els grups polítics.

Ha passat un any des del passat setembre i la carretera continua igual i no sabem fins
quan de temps podrem estar així, ja que és de suposar que en primer lloc, s’ha de fer
un projecte, en segon lloc expropiar i el principal disposar de diners, naturalment això
no es fa en dos dies, però el que sí que es pot fer és un arranjament, almenys, al que
pertany a la Ràpita mentre no es pugui executar l’obra de millora integral de la via
prevista.

És prioritari que el nostre Ajuntament determini una partida per arranjar les zones més
malmeses, i sobretot pintar les línies ja que són inexistents amb el perill que comporta,
cal actuar el més aviat possible a les zones en mal estat. (Adjuntem fotografies)

Per tot l’exposat proposem el punt següent:

PRIMER. Que amb el romanent de tresoreria que tinguéssim es pinten les línies i
s’arrangin les zones més malmeses, i si és possible, començar abans de finalitzar
l’any.


